
Interpellation om klassisk arkitektur 

Frågor om arkitektur engagerar många, då de rör medborgarnas själva livsmiljö. En vanlig kritik mot den nutida 
arkitektoniska gestaltningen är att den ensidigt inriktats mot modernistiska stilar, även om många föredrar en mera 
klassisk stil. Arkitekturupproret, en Facebookgrupp som är helt inriktad på att kritisera modernistisk arkitektur och 
förorda klassisk dito, samlar över 55 000 medlemmar. 

I Upplands Väsby har denna kritik fångats upp av det politiska styret. Där anordnades en markanvisningstävling, där 
klassisk stil uppställdes som ett grundkriterium. 1 Detta visar att det är möjligt att bryta den modernistiska normen, 
om politisk vilja finns. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga kommunstyrelsens ordförande Erik Pelling: 

• Hur ser man på Upplands Väsbys satsning på klassisk arkitektur?

• Finns det någon ambition att stärka den klassiska arkitekturen i Uppsala?

Uppsala den 27 /10 2021 

Simon 0. Pettersson 
Ersättare SD 

1. http:/ /www.upplandsvasby.se/bygga-bo-och-miljo/ projekt/ markanvisningstavling.html
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